

mischioff
zurich • switzerland



www.mischioff.com

THAILA PLAIN
COLLECTION



TIBEY UNI
COLLECTION



TIBEY
COLLECTION



NILANDA
COLLECTION



SICHOUK
COLLECTION



MAROUK
COLLECTION



MAMLIN
COLLECTION



CIRCLISM
COLLECTION



ABRAMIA
COLLECTION



SATHI
COLLECTION



Made By Hand

Seit mehreren Jahrzehnten ist Mischioff international bekannt für ihre Produktion moderner handgeknüpfter Designteppiche. Die Teppiche der Mischioff Collection sind in reiner Handarbeit gefertigt und bestehen ausschließlich aus natürlichen Materialien. Die hochwertige Wolle stammt aus dem Himalaya Hochland, die feine Seide aus China.

Mit außergewöhnlicher Leidenschaft entwerfen die Brüder Dani und Sascha Misio sämtliche Designs der vielfältigen Kollektionen. Mit der Erfahrung aus drei Generationen der Teppichproduktion werden die komplexen Entwürfe und kreativen Ideen präzise in der Mischioff Manufaktur in Nepal umgesetzt.

Tauchen Sie ein in die Welt der exklusiven, handgefertigten Designerteppiche und entdecken Sie die Vielfalt unserer modernen, hochwertigen Teppich-Kollektionen unter: www.mischioff.com.

For decades, Mischioff is internationally renowned for the production of modern hand-knotted designer rugs. Every single rug in the Mischioff Collection is hand-made, using exclusively natural materials. The high-quality wool is sourced from the Himalayan highlands, the noble silk from China.

With their extraordinary passion, the brothers Dani and Sascha Misio create all designs of the versatile collections. Their long-term experience in producing rugs ensures the accurate conversion of the complex designs and ideas in the Mischioff manufactory in Nepal.

Immerse yourself in the world of exclusive, handmade design carpets and discover the diversity of our modern, high-quality carpet collections at: www.mischioff.com.



Mischioff is member of
Label Step for fair trade
with handmade carpets.

Fotos © Mischioff AG
Gestaltung: www.thoxan.com

CONTACT

Mischioff AG
Embraport 24
CH-8424 Embrach
+41 (0) 44 492 92 73
info@mischioff.com
www.mischioff.com

SHOWROOM

GVZ Embraport
Building F3